

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

Date: 23 December 2020

ပန်းလှိုင်ဆေးရုံမှ Covid-19 ရောဂါပိုး ရှိ မရှိ စစ်ဆေးမှုနှင့် ကုသမှုတို့အတွက် ဆောင်ရွက်ခွင့်ရရှိခြင်း

၂၀၂၀ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၃) ရက်၊ ရန်ကုန်၊ မြန်မာ။ ရိုးမလုပ်ငန်းစု အဖွဲ့ဝင် ပုဂ္ဂလိက ဆေးရုံတစ်ခုဖြစ်သည့် ပန်းလှိုင်ဆေးရုံ လှိုင်သာယာ (“PHH”) သည် COVID-19 ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ကုသရေး ဗဟိုကော်မတီ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ပြည်တွင်းလေကြောင်းဖြင့် လိုက်ပါမည့် ခရီးသည်များအား Covid-19 Antigen Rapid Diagnostic Test (“Antigen-RDT”) Kit ဖြင့် Covid-19 ရောဂါပိုး ရှိ၊ မရှိ စစ်ဆေးခြင်းကို လုပ်ဆောင်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း ယနေ့တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာလိုက်ပါသည်။

“COVID-19 ကပ်ရောဂါ စတင်ချိန်မှစ၍ ပန်းလှိုင်ဆေးရုံ အနေဖြင့် စစ်ဆေးခြင်း၊ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ခြင်းနှင့် ကုသခြင်းတို့အတွက် အသင့်ဖြစ်နေရန် မရပ်မနား ကြိုတင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသည်။ ပန်းလှိုင်ဆေးရုံအတွက် လူနာများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ ဘေးကင်းလိုခြံရေးသည် ပထမ ဦးစားပေးဖြစ်ပါသည်။ COVID-19 ဘေးအန္တရာယ်များအတွက် စီမံခန့်ခွဲခြင်း၊ လူနာများနှင့် လူနာဧည့်သည်များ၏ ဘေးကင်းလိုခြံရေးအတွက် လုပ်ငန်းလည်ပတ်ပုံ ပြုပြင်ခြင်းများ နှင့် စည်းကမ်းချက်များ ချမှတ်ခြင်းတို့ကို အထူး အားစိုက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါသည်” ဟု ပန်းလှိုင်ဆေးရုံ လှိုင်သာယာ ၏ ဆေးရုံအုပ် ဒေါက်တာ သီရိအောင် မှ ပြောကြားပါသည်။

ပြည်ထောင်စု သမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရမှ ပြည်တွင်းလေကြောင်းလိုင်းများအား ၂၀၂၀ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၆ ရက်နေ့မှစ၍ ပျံသန်းခွင့်ပြုလိုက်ပြီဖြစ်ရာ ပြည်တွင်းလေကြောင်းလိုင်းတွင် ပါဝင်လိုက်ပါမည့် ခရီးသည်တိုင်းသည် Covid-19 ရောဂါပိုး ရှိမရှိအား စစ်ဆေးရန် လိုအပ်ပါသည်။

Covid-19 ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး အမျိုးသားဗဟိုကော်မတီမှ ညွှန်ကြားချက်အရ ခရီးသည်များသည် Antigen-RDT ဖြင့် Covid-19 အတွက် စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ခြင်းများကို လက်ရှိစစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပေးနေသော မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် အောင်မင်္ဂလာ အဝေးပြေး ယဉ်ရပ်နားစခန်း ဒေသန္တရ ကျန်းမာရေး ဌာနမှ ပန်းလှိုင်ဆေးရုံ လှိုင်သာယာသို့ ပြောင်းရွှေ့လိုက်ပါသည်။

ပန်းလှိုင်ဆေးရုံလှိုင်သာယာသည် ခရီးသွားများအတွက် Antigen-RDT ဖြင့်စစ်ဆေးခြင်းများကို ၂၀၂၀ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၄ ရက်နေ့မှစ၍ စတင် စစ်ဆေးပေးသွား မည်ဖြစ်ပါသည်။ စစ်ဆေးအသုံးပြုမည့် Antigen-RDT test kit များသည် Antigen (RDT) Test Kit နှင့် အမျိုးသားကျန်းမာရေး ဓာတ်ခွဲဌာနမှ အတည်ပြုချက်ရရှိထားပြီး အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာနမှ တင်သွင်းထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

COVID-19 ကပ်ရောဂါသည် မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပြည်သူများ၏ ဘဝနှင့် ကျန်းမာရေးကုသစောင့်ရှောက်မှုစနစ်အတွက် စိန်ခေါ်မှုများစွာ ရှိခဲ့ပါသည်။ ယခုကဲ့သို့ COVID-19 တိုက်ဖျက်ရေးတွင် တိုင်းပြည်နှင့်အတူ တစ်သားတည်း လုပ်ငန်းတာဝန်များကို မျှဝေလုပ်ဆောင်ခွင့်ရပြီး ပြည်သူများကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခွင့်ရသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အလွန်ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပြည်သူများ၏ ကြိုးစားအားထုတ်မှုအပြင် အစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိကဆေးရုံများ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကြောင့် ဤကပ်ရောဂါကို အတူတကွ အောင်မြင်စွာ တိုက်ဖျက်နိုင်မည်လို့လည်း ကျွန်ုပ်တို့ကြည်ပါသည်။” ဟု ဒေါက်တာသီရိအောင် မှ ဖြည့်စွက်ပြောကြားပါသည်။

CARE WITH COMPASSION FOR THE NATION

COVID-19 စစ်ဆေးခြင်းများကို ကြိုတင်နာမည်ပေး ရက်ချိန်းယူပြီး ပြည်တွင်းလေကြောင်းဖြင့် လိုက်ပါမည့် ခရီးသည် တစ်ဦးလျှင် ကျပ်ငွေ ၁၅,၀၀၀ ဖြင့် စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။ ပန်းလှိုင်ဆေးရုံလှိုင်သာယာ၏ COVID-19 Testing Center - ၀၉ ၉၄၀၀ ၄၇၇၅၇ ထံ ဆက်သွယ်ခေါ်ဆို စုံစမ်း မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပန်းလှိုင်ဆေးရုံအကြောင်း (www.punhlainghospitals.com.mm)

ပထမဦးဆုံးပန်းလှိုင်ဆေးရုံကို (၂၀၀၅) ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။ ယနေ့တွင် FMI သည် ပန်းလှိုင်ဆေးရုံ၏ ဖက်စပ်လုပ်ငန်းနှင့် အော်ပရေတာဖြစ်သူ Yoma Siloam Hospital Pun Hlaing Ltd. ၏ (၆၀%) ကို ပိုင်ဆိုင်ပြီး ကျန်ရှိသည့် (၄၀%) ကို OUEH (စင်ကာပူ) မှ ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ ပန်းလှိုင်ဆေးရုံသည် လူနာများ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုနှင့် အရည်အသွေးမြင့် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများအတွက် နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု Joint Commission International Accreditation လက်မှတ်ရရှိထားသည့် တစ်ခုတည်းသော ပုဂ္ဂလိကဆေးရုံဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု အရည်အသွေး၊ လူနာများအပေါ် ဂရုနာထားခြင်းနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံရှိ လူတန်းစားအားလုံး အလွယ်တကူ လက်လှမ်းမီနိုင်သော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများကို ဖော်ဆောင်သွားရန် ရည်ရွယ်ထားပါသည်။

Media Contact

ဒေါ်မေအုန်းညွန့်
General Manager, Branding & Communications
mayohnnnyuntkyi@phsh.com.mm
+95 9 7656 12686

CARE WITH COMPASSION FOR THE NATION